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Møde i Skolebestyrelsen 
 
Møde nr.  130 
Dato og tidspunkt: onsdag d. 11.6 kl. 16.30 – 19.00 
Sted: Gymnasiet 
 
Deltagere:  
Forældrerepræsentanter:  Kasper Nørgaard, Anne-Kirstine Kristensen, Sigurd Emil 

Larsen, Henrik Hunnerup, Trine Frøslev, Pernille 
Korsgaard Juhl, Sanne Graugaard 

Medarbejderrepræsentanter:  Anita Andersen (TR), Mads Overgaard (lærer), 
Elevrådsrepræsentanter:   Liam 6.c, Caroline 9.a 
Ledelsesrepræsentanter: Lars Zedlitz Alberg (skoleleder), Helle Friis Mikkelsen 

(afdelingsleder) 
Repræsentant fra gymnasiet Ann Balleby (rektor) 
 
Afbud:  
Mødeleder og formand: Kasper Nørgaard 
Referent: Helle Friis Mikkelsen, Afd. Leder 
 

Dagsorden Uddybning af 
punkt 
 

Referat 

1. Velkomst og 
orientering siden 
sidst 

Velkomst v. Ann 
og rundvisning 
på gymnasiet 
 
Lokaler 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Fagfordeling 
 
 
 
 
 
 
 
Orientering om 
artikel på 
Limfjord Update 
og FB 
 
 

Tak for fin rundvisning og mad til 

Ann/Gymnasiet😊 
 
Vi ændrer en del lokalemæssigt på skolen til næste 
skoleår. 4.-6. årgang samles mere som et fælles 
mellemtrin.  
7. årgang samles v nuværende 6. årgang og 
linjerne. 8.-9. bliver på Storetorv. Linjen rykkes på 
1. sal modsat kontoret. Mesterlæreklassen 
nedenunder 
Der søges penge til at renovere den ene finger af 
faglokaler. Den anden gang kan indrettes med 
biograf mm.  
 
Fagfordeling er lukket. Vi ligger fortsat højt 
omkring linjefagsdækningen, men vi har forsøgt at 
samle lidt færre lærere omkring de enkelte klasser. 
Dueholmskolen er blevet bedt om at stille to 
lærere til rådighed i det nye tilbud på 
ungdomsskolen ”Ung Flex” (1/3 stillinger) 
 
 
Artikel som via et billede af skolen koblede 
andelen af elever, der ”dumper” til 
Dueholmskolen. Kommentarsporet blev meget 
grimt og bl.a. rettet mod vores skole. Skolen 
kommenterer ikke på sådanne sager.  
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Egmont Projekt 
 
 
 
 
Prøver 

Egmont Fonden har bevilget penge til vores store 
matematikprojekt ”Matematikforstærkeren”, som 
bl.a. handler om at få flere matematikvejledere ud 
i klasserne.  
 
De første prøvekarakterer er klar – vi afventer at 
nogle fejl fra ministeriet bliver rettet 
 

2. Elevrådets punkt   Intet nyt fra elevrådene denne gang.  
Tak for indsatsen gennem året til Caroline og Liam!  

3. Status på Kultur-
forandringen fra 
elev-, medarbejder-, 
forældre- og 
ledelsesperspektiv 
siden sidst 

 Vi samler op planlægningsmæssigt på de 
erfaringer, vi har gjort os i dette skoleår. Blandt 
andet indføres 0-dage, hvor alle fag 
forholdsmæssigt leverer timer ind til emneuger, 
omlagte uger, terminsprøver, lejrskoler osv.  
 
Mellemformer skal drøftes næste skoleår 
 
Vi holder fast i planen om en samlet evaluering fra 
konsulenter udefra i efteråret. OBS på at få 
elevstemmerne med.  
Projektugen fastholdes efter ønske fra både 
medarbejdere og bestyrelse 
 

4. Økonomi  Status som sidst. Forventet minus der hænger 
sammen med afskedigelser, opsigelsesperioder 
mm. Effekterne ses først næste år, hvilket var 
forventet.  
 
Der har været nogle udfordringer i forbindelse 
med betaling til mellemtrinnets madordning. 
Fremadrettet rykkes systematisk for 
indbetalingerne hvert kvartal.  

5. Orientering omkring 
personalesituationen 

  4 nyansatte lærere. Fysik/kemi, tysk, naturfag.  
Proces omkring ny afdelingsleder i gang med 2. 
runde i næste uge, hvor ansøgerne præsenteres 
for to cases og en disc-profil. 

6. Bestyrelsen næste 
skoleår 

Orientering om 
suppleringsvalg 

Der afholdes suppleringsvalg til august. 
Suppleanter vil fortsat kunne deltage uden 
stemmeret.  
 
Sidste møde i dag: Trine og Pernille træder ud. Tak 

for et godt samarbejde😊 
 

7. Skole-hjem-
samarbejdet 

Drøftelser fra 
sidste 
bestyrelsesmøde 
er samlet til et 
konkret forslag, 
som drøftes, 
inden det 

Forslaget drøftes med lærerne, justeres og 
besluttes derefter 
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præsenteres til 
medarbejderne.   

8. Skolefoto næste 
skoleår 

 Enstemmigt vedtaget at stoppe skolefoto. 
Skolen sørger fremadrettet selv for klassebilleder 
samt et klasseteammøde + et fællesbillede af al 
personale 
Information lægges ud til forældre på Aula  

9. Evaluering af årets 
arbejde i SKB? 

Har antallet af 
møder været 
passende? 
 

• Møde længde på 2.5 time er passende 

• Arbejdslørdagen fungerede godt 

• Møderække fastlægges på første møde efter 
sommerferien 

 
 
Tak for et godt år i bestyrelsen og GOD SOMMER! 
 
 
 
 
Punkter til kommende møder:  

• Kommentarer til ”Indhold og fokus i evalueringsplan af Kulturforandringen; ”Dueholmskolen 
– en skole for alle”. Input til særligt forældreperspektivet (bilag fra 11.12 2024) 


